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Inschrijven voor wedstrijden

- ga naar www.valkenswaardsegolfclub.nl
- log in met je NGF-nummer en wachtwoord
- klik op de wedstrijd of op Meer... en klik daarna

op de wedstrijd waarvoor je wilt inschrijven
- klik op inschrijven

via internet is niet moeilijk:

Door in te schrijven ga je er mee akkoord dat het
verschuldigde inschrijfgeld wordt afgeboekt van je
bartegoed. Dat gebeurt automatisch wanneer de
inschrijving is gesloten en de wedstrijdcommissie
de namen en bedrag(en) doorgeeft aan de leden-
administratie.
Op het scherm van een wedstrijd zie je wat voor
soort wedstrijd het is en ook wie er al ingeschreven
zijn. Als je bent ingeschreven, kun je op datzelfde
scherm uitschrijven als je je bedenkt.
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Voor drukwerk, periodieken, mailingen,

 stanzen, prägen,postaal verwerken, 

printing on demand, opmaak, 

hoog volume printwerk en nog veel meer 

bent u aan het juiste adres!
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Redactioneel
We staan aan het begin van een belangrijke fase in
het bestaan van de Valkenswaardse Golfclub.
Immers, besluiten die we tijdens de Algemene Le-
denvergadering van dit jaar namen, hebben ver-
strekkende gevolgen voor onze vereniging.
Bovendien is dit de tijd dat de belangrijkste wed-
strijden worden gespeeld en dat we de toppers van
2013 zullen gaan kennen.
 
Het zit alleen niet erg mee met het weer. Zouden
we begonnen zijn aan een nieuwe ijstijd of zijn we
met zijn allen toch bezig om het bestaande klimaat
langzaam de nek om te draaien. Hoe dan ook, de
winter heeft zich van een van haar slechtere kanten
laten zien, de lente mocht nauwelijks die titel voeren
en wat de zomer brengt ? Tot op heden kunnen we
nauwelijks met een goedkeurend knikje voor de dag
komen.
Voor de ALV moesten we uitwijken naar het Were--
Di complex omdat alle aanwezigen het belang inza-
gen van hun stem voor de toekomst: Go of No Go.
Het werd uiteindelijk een unaniem Go.
Verderop in deze Teeshot wordt de presentatie van
Cor Smulders over de nieuwe baan nog eens be-
knopt weergegeven. En voorts vindt u in dit nummer
het officiële verslag van de Algemene Ledenverga-
dering.
De jaarlijkse “Open Dag” is weer een groot succes
geworden; liefst 31 nieuwe aanmeldingen verster-
ken het ledenbestand. Alle nieuwe leden van harte
welkom en een geweldige tijd toegewenst bij de
VGC.
Naast een warm welkom hebben we helaas ook
afscheid moeten nemen. Op veel te jonge leeftijd is
Louise Smulders ons na een slopende ziekte ontval-
len.
De tijd dat de voetballers, hockeyers en rugbyers
hun zomerreces houden is traditioneel voor ons
golfers de tijd van de grote en beslissende wedstrij-
den binnen onze vereniging.
Na de presidentscup (Hetty de Natris), de Ger
Jeurissencup (Jan Francois (A cat) en Martine Der-
ksen (B cat)) volgen de Matchplay-Clubkampioen-
schappen.
Bij de heren versloeg Jan Lamers Jan François en
bij de dames was Marianne Klaassens in de eindstrijd
Marrie van Dam de baas. Meer informatie (en foto's)
vindt u op onze website.
Na de matchplaywedstrijden komen nog de stroke-
play A en B kampioenschappen en de drie zomer-
competitiewedstrijden.
Als je de wedstrijdkalender inkijkt, zie je dat dit lang
niet alles is wat er nog te spelen valt. De wedstrijd-
commissie kan nog heel wat meer prijzen verdelen.
Schrijf dus in!
Onze voorzitter geeft weer zijn visie op afgelopen
weken en blikt stiekem vooruit.
Gea Bloemen gaat dit keer op bezoek bij VGC’s
Grand Lady Mien Flik. Ze heeft Mien weer op haar
praatstoel gekregen en er een sappig verhaal uit-
geperst.
Pierre Velter legt uit dat toch niet alle moderne
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Van de voorzitter
Onze Valkenswaardse Golfclub
heeft een druk kwartaal achter
de rug. Hoogtepunt was onte-
genzeggelijk de unanieme
goedkeuring door de algemene
ledenvergadering van de ver-
dere ontwikkeling van een ver-
vangende golfbaan. Nu het
bestuur weet dat de leden zo
massaal deze plannen steunen,
kan met voortvarendheid verder worden gewerkt
aan de realisering van deze plannen.
 
Dit betekent ook dat we concrete plannen moeten
maken om het ledental in de komende jaren uit te
breiden naar de gewenste 600 leden in 2017.
Daarvoor is een aantal ideeën ontwikkeld. Er is een
"wachtlijst nieuwe baan" in het leven geroepen voor
personen, die lid willen worden op het moment dat
de nieuwe baan er is. Het bestuur heeft een com-
missie "verwelkoming nieuwe leden" ingesteld.
Deze commissie gaat enerzijds nieuwe leden bege-
leiden en integreren in onze club en anderzijds de
"wachtlijst nieuwe baan"-leden op de hoogte houden
van de ontwikkelingen en hen al zoveel mogelijk
betrekken bij de vereniging. Ook is er een flyer over
onze golfclub ontwikkeld waarmee we driftig kunnen
strooien op momenten en plaatsen waar potentiële
nieuwe leden geworven kunnen worden. Op 28
september aanstaande neemt de VGC actief deel
aan de Seniorenmarkt in Valkenswaard.
 
De Open Dag op 2 juni jongstleden was zonovergo-
ten maar ook een erg succesvolle dag. De commis-
sie die deze dag heeft voorbereid heeft voortreffelijk
werk gedaan. Uiteindelijk hebben zich op die dag
ruim 30 nieuwe leden aangemeld, een geweldige
opsteker. Mogelijk zijn de korting van € 100 op het
entreegeld en de kans op een mooie cadeaubon
aantrekkelijke extra’s die potentiële leden over de
streep trokken.
 
Onlangs hebben de scholieren van WereDi hun
praktische en theoretische opleiding af kunnen
ronden. Hierbij kon aan 27 van deze scholieren het
certificaat van de theorie en van handicap 54 worden
overhandigd. Een aantal van deze jongeren zijn
inmiddels toegetreden tot onze golfclub, waardoor
de VGC inmiddels meer dan 50 jeugdleden telt.
Daarnaast wordt er gewerkt aan het opzetten van
een actieve agenda voor onze jeugdleden.
 

Enkele van onze leden beschikken niet over een
internetverbinding. Andere leden willen graag op
dinsdag- en vrijdagmiddag, wanneer ze in het
clubhuis bij elkaar zijn, samen voor wedstrijden
kunnen inschrijven. Daarom heeft de vereniging een
(oude maar voor dit doel prima geschikte) laptop
aangeschaft en in de huiskamer geïnstalleerd. Leden
die van deze voorziening gebruik willen maken
moeten wel hun NGF nummer en hun toegangscode
paraat hebben.
 
Recent vond de jaarlijkse vrijwilligersdag plaats.
Onze VGC kan er fier op zijn dat zo'n 25% van de
leden beschikbaar is voor vrijwilligerswerk in onze
club. Ongeveer 80 vrijwilligers waren op deze dag
aanwezig, een dag waarop de bestuursleden de rol
van de vrijwilligers op zich nemen.
 
Voor golfers verandert de binnen- en de buitenwe-
reld voortdurend. De golfwereld van 10 jaar geleden
is geëvolueerd. De NGF maakt regelmatig analyses
van wat er zoal omgaat en verandert in golfland.
Het bestuur heeft Ramon van Wingerden, manager
sportontwikkeling en spel bij de NGF, bereid gevon-
den om zijn visie op de ontwikkelingen in de Neder-
landse golfwereld met alle leden van onze commis-
sies en werkgroepen te komen delen op maandag19
augustus om 19.30 uur in ons clubhuis. Het bestuur
rekent op een zeer grote deelname aan deze bijeen-
komst.
 
Ben Mondelaers

In Memoriam Louise Smulders

 

 Op 30 mei overleed Louise, vrouw en maatje
 van onze Stichtingsvoorzitter Frank Smulders.

 Ondanks haar ziekte was ze nog regelmatig
 van de partij op de golfbaan, al werd dat al-
 lengs wat minder. Op veel te jonge leeftijd (58)
 moest ze de strijd opgeven tegen de ziekte,
 die haar in een paar jaar volledig sloopte.

Herinner mij niet in sombere dagen
Herinner mij in de stralende zon

Herinner mij toen ik nog alles kon.

elektronica geoorloofd is op de golfbaan en Ben
Thijssen, tenslotte, werkt de historie van de VGC bij
in Watwasser.
Veel leesplezier en voor zover nog van toepassing:
een prettige vakantie!
 
Jos van Grootel
Hoofdredacteur

- 4 -



Terugblik Open Dag 2013
Na een heel strenge winter en een koud en nat
voorjaar, brak de zomer aan en dat vierden wij met
een geslaagde Open Dag! Het was prima zonnig
weer, de VGC-vlag wapperde, de mensen hadden
er zin in en kwamen vol belangstelling naar onze
golfclub. Dankzij de goede media-aandacht en re-
clame die we maakten, zat de loop naar ons clubhuis
er goed in en mochten we veel geïnteresseerden
ontvangen. Ook veel van onze eigen leden kwamen
opdagen waardoor onze gasten een goed beeld
kregen van de gezelligheid die onze club te bieden
heeft. Er werd druk gebruik gemaakt van de moge-
lijkheid een clinic te volgen en ook waren er mensen
die onder begeleiding 3 holes gingen lopen. Al met
al was het een gezellige drukte in en rondom ons
mooie, van verse bloemen voorziene clubhuis.
 

Het resultaat van
deze Open Dag mag
er zijn: we mogen
minstens 31 nieuwe
leden verwelkomen,
waaronder  een flink
aantal jeugdleden
waar we bijzonder
blij mee zijn. Im-
mers, de jeugd is
onze toekomst! De
tegoedbon van € 200,-
voor de Eindhovense
Golfstore is gewon-
nen door Sepp Hoog-
moet. Bij het ver-
schijnen van deze
Teeshot  is de bon

inmiddels, tijdens de prijsuitreiking van de Match-
playkampioenschappen, aan hem overhandigd.
 
De grote publiekstrekker was natuurlijk wel het feit
dat we wat meer konden vertellen over onze nieuwe
baan. De belangstelling daarvoor was groot. Ook
toekomstige buren van de nieuwe baan kwamen
eens kijken hoe het er uit gaat zien en ook zij waren
vol lof. Er werd door ons bestuur volop informatie
gegeven aan de hand van een mooi display met een
plattegrond van de toekomstige baan.
 
Onze dank gaat vooral ook uit aan alle vrijwilligers
die meegewerkt hebben om de Open Dag te laten
slagen: instructeurs, begeleiders, spandoekophan-
gers, klusjesmensen, de barcommissie, het bloe-
menmeisje, en alle anderen die hun handen uit de
mouwen staken. Bedankt allemaal!
Rest ons nog een speciaal woord van dank uit te
spreken; Studio De Gewone Jongens hielpen ons
uit de brand door het maken van twee mooie info--
borden en deden dat zelfs helemaal gratis! Bedankt
Gewone Jongens, wij vonden dat Buiten Gewoon!
 
Namens de Open Dag Commissie
Marij van Tongeren
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“Laat onze kennis uw voordeel zijn”

      Passage 10-12
   W.C. Valkenstaete
5554 AH Valkenswaard

                      www.eurydice-parfumerie.nl
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Bedankt Daris & Kempenaar!
Voor de Open Dag op 2 juni jl. werden wij door
André van Asten, één van onze actieve vrijwilligers,
blij verrast met de mededeling dat hij Hoveniersbe-
drijf Daris en Kempenaar (Dragonder 44 te Valkens-
waard) bereid heeft gevonden om 3 maal per jaar,
GRATIS, de bloembakken op ons terras van nieuwe
mooie planten te voorzien!!
 
Dit is een geweldige vorm van sponsoring aan onze
vereniging waarvoor wij natuurlijk onze hartelijke
dank uitspreken aan Daris en Kempenaar!!
 
Sponsorcommissie

De beste service en kwaliteit leveren tegen
de juiste prijs is een kwestie van kunnen én willen!

Wat vindt u belangrijk
bij autoschadeherstel?

EINDHOVEN Dillenburgstraat 35 (Ind.terr. De Hurk), Tel. 040 2922122
VALKENSWAARD John F. Kennedylaan 38 (Ind.terr. De Schaapsloop), Tel. 040 2042639 

HELMOND Varenschut 21b (Autoboulevard), Tel. 0492 588960

www.bekkers-autoschade.nl

Vlaggenwedstrijd
 
Op 24 maart jl. stond er een straffe moordoosten
wind: gevoelstemperatuur (mooi woord voor scrab-
ble) MIN ZEVEN.
 
Natuurlijk mag het een beetje waaien, vlaggentjes
moeten wapperen, maar dit was extreem. Toch
gingen er zo’n kleine veertig leden (blij)moedig van
start.
In mijn flight trof ik drie aardige mannen, die mij
uit de wind hielden.
 
Iedereen startte op hole vijf, meteen gevolgd door
“het zwembad”. Dat is altijd een echte scherprech-
ter. Velen vinden daar in de tweede ronde hun
Waterloo.
Toen ik na twee rondjes zwembad nog tien slagen
over had, voorspelden de jongens al: ”Je gaat in de
prijzen vallen”. En dat was ook zo.
 
Je kunt dan wel zeggen: “daar gaat het niet om, als
je maar gezellig zus of zo...” Nou, ik vond het gewoon
hartstikke leuk. Daarom wil ik Hans en John nog-
maals hartelijk danken voor de puike organisatie.
 
Ook mijn drie musketiers Antonio, Piedro en Octavio
natuurlijk dank voor de steun en gezelligheid. 
 
Nolly van Santvoort
 
Nog even: toen ik later met de
beker in de tas naar huis fiets-
te, leek de wind veel minder!

NoBra in 2012

- een golfuitdaging op maat
- leerzaam en gezellig
- biedt de mogelijkheid eens over de schutting van

de eigen club te kijken
- creëert relativeringsvermogen
- netwerk verruimend
- gaat gepaard met af en toe 

 “welkome” ontberingen door
 weersinvloeden

- niet geschikt voor strebers 
 of carrière zoekers

 
Helaas hebben we in deze Teeshot onvoldoende
ruimte om het door captain Ton Friesen opgestelde
jaarverslag 2012 van de NoBra op te nemen. Dat
houdt u dus tegoed tot het volgende nummer.
 
Voor degenen die zich afvragen wat NoBra is:

 
 

 

 

 
 
 
 
 

 
Ton Friesen (040 221 8993)
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Verstand van 
Lekker Eten!

Hans Adriaans  keurslager
Dommelseweg 36a, Valkenswaard
Tel. 040-20 460 64
www.adriaans.keurslager.nl

Slagerij - Traiteur - Catering

Eindhovenseweg 115
5552 AA Valkenswaard
te l .  040 76 76 295
restaurant@vidapura.nl
w w w . v i d a p u r a . n l

C

M

Y

CM

MY

CY

CMY

K

Advertentie golfblad.pdf   08-03-2012   17:11:31
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Handwerkstraat 12a  (tussen het parkeerterrein bij de Aldi en de Corridor). 
5554 HP Valkenswaard  l  040-201 47 36  l  www.martinezchocolade.nl 

valkenswaard@martinezchocolade.nl  l     Martinez Chocolatier Valkenswaard 

Een winkel vol eigengemaakte 
chocoladeproducten; bonbons, 
truffels, seizoenschocolade en 

cadeaupakketten. 
Kom gezellig langs !

Govers Accountants/Adviseurs, Beemdstraat 25 5653 MA Eindhoven T: (040) 2 504 504 www.govers.nl

ACCOUNTANCY / ADMINISTRATIEVE DIENSTVERLENING / 

BELASTINGADVIES / BEDRIJFSKUNDIGE ADVISERING / CORPORATE FINANCE  / MEDIATION 

Vanaf de eerste slag is een golfer in beweging. Kansen benutten, 
anticiperen op tegenvallers. Die dynamiek maakt het spel zo leuk. 
Met ondernemen is het eigenlijk net zo. Alleen kan een birdie of 
een afzwaaier daar veel verdergaande gevolgen hebben. Dan is 
het prettig om een goede sparringpartner te hebben.

Govers Accountants/Adviseurs heeft met 125 accountants en 
fiscalisten een schat aan kennis en ervaring in huis. Voor adviezen 
die uw organisatie helpen zich verder te ontwikkelen. Dat is ons 
idee van succesvol samenwerken. Als dat ook uw idee is, moeten 
we misschien eens kennismaken. Belt u s.v.p. met Hugo Pluimakers: 
(040) 2 504 504.

Meetapparatuur
In het vorige clubblad heeft Jos
van Grootel een artikel ge-
schreven over apps die je kunt
downloaden als hulpje en
meetapparatuur bij het golfen.
Intussen heeft ook in onze club
meetapparatuur zijn intrede
gedaan in de vorm van kijkers,
GPS-horloges en i- en andere
smartphones.
Het lijkt mij daarom zinvol om wat dieper in te gaan
op wat er nu wel en niet is toegestaan en de regels
hieromtrent.
 
Volgens regel 14.3 is het gebruik van hulpmiddelen
niet toegestaan, met uitzondering van 1. en 2.
Wel is het de commissie toegestaan om een lokale
regel te maken, dat meetapparatuur waarmee al-
leen de afstand te meten is, gebruikt mag worden.
(Zie noot. Pagina 81 regelboek  bovenaan.)
Je mag dus niet stellen: “Er staat niet in lokale regels
dat het niet mag, dus het mag wel”.  Nee, er moet
uitdrukkelijk in staan dat het wel mag.
 
De NGF staat het in geen enkele wedstrijd toe;
daarentegen staat de KBGF het weer wel toe, dus
soms is het moeilijk te begrijpen.
 
Iedere club bepaalt zelf of voor hun wedstrijden wel
of niet meetapparatuur is toegestaan. In Nederland
wordt het gebruik van meetapparatuur door de NGF
afgeraden. In het algemeen wedstrijdreglement van
de VGC staat dat meetapparatuur niet is toegestaan,
tijdens wedstrijden dus.
Als het niet is toegestaan en men gebruikt het toch,
dan is de straf diskwalificatie !!!
 
Als het nu wel is toegestaan, wat mag men wel dan
gebruiken?
Gebruik van kijkers, GPS-horloges en andere
GPS-apparatuur die alleen afstand meet, is toege-
staan. Maar iPhone en iPad zijn absoluut verboden,
omdat daarmee veel meer mogelijk is dan alleen
afstanden meten.
Gebruikt men apparatuur waarmee meer te meten
is dan alleen afstand, dan heeft dit onmiddellijk
diskwalificatie tot gevolg.
Als een medespeler informatie vraagt en krijgt,
verkregen met apparatuur die niet is toegestaan,
wordt ook deze speler gediskwalificeerd.
Echter als men voor zijn plezier een rondje loopt ,
eventueel samen met vrienden, is het aan jezelf om
te bepalen of je het wel of niet gebruikt; het is
tenslotte wel leuk speelgoed.
 
Dit was het weer, tot de volgende uitgave! Heb je
onderwerpen of regels die je behandeld wilt hebben,
stuur dan mail naar pierre.velter@pandora.be.
 
Pierre Velter
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Ledenadministratie
Vragen, opmerkingen: ledenadmi@valkenswaardsegolfclub.nl of 040 785 2054
 
Wachtlijst lockers
bovenlockers: Gerard Meulendijks, Ton Schaffer, Jessy van den Heuvel
onderlockers: Louis Koolen, Dinie Tops, Gary Kerslake, Piet Verschuuren, Harry Baars, Hans van
Breugel, Ine van de Rijt
elektrische onderlockers: Jan van Mierlo
De eerstgenoemde krijgt als eerste een vrijkomende locker aangeboden.
 
Ledenfoto’s op de website
Sinds enige tijd is aan elke naam in de ledenlijst een fotootje gekoppeld - vindt u dat uw foto niet erg
lijkt, stuur mij dan gerust (bij voorkeur per mail, maar op papier mag ook) een nieuwe foto.
 
Nieuwe Leden
Dit jaar hebben we, mede dankzij de Open Dag, al 54 nieuwe leden kunnen verwelkomen. Daarmee
zijn we de 480 leden gepasseerd: naast 55 jeugdleden en 2 studentleden hebben we nu 410 actieve
senioren en 14 tijdelijk inactieve ("slapende") leden. Lya Landman is, na een aantal maanden "slapend
lid" te zijn geweest, weer actief geworden. Welkom terug Lya!
 
 
Wij heten Arno Boudewijns, Annie Philippe, Bert van der Kroft, Jaap Jacobs, Wessel Damen, Angelie
Muller, Erik Muller, Jessy van den Heuvel, Eddy Euverman, Ton Schaffer, Stefan Steenbakkers, Frans
Dekkers, Hermine Hugen, Marcel Hugen, Jan Sommeijer, Marty van Osch, Marianne van Osch, Marijke
van den Bosch, Monique de Wit, Rens van den Nieuwenhuijsen, Bram Thijssen, Hans Thijssen, Dennis
van Beek, Ygor Nieuwenstein, Sepp Hoogmoet, Roy van der Steen, Thijs van de Ven, Paulo Duncker,
Mieke Arends, Chris Webb, Tim Thomas, Thom Kersten, Puck Tushuizen, Astrid van de Ven, Teddy
Westerhuis, Eric-Jan Leemans, Monique Leemans, Anouck Leemans, Matthijs Leemans, Lauren Berting,
Rick Faassen, Luuk Faassen, Ezra Biolek, Roel Duncker, Noor Jacobs, Dick Daams, Willem de Greef,
Johan van Leeuwen, Wim Daris, Emma Noordveld, Angela Velings, Marco Schellens, Henry Verdonk en
Anna Verzijl van harte welkom!
 
Peter Maathuis
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Notulen van de Algemene Ledenvergadering gehouden op 16 mei 2013 om 19.30 uur in de aula van Scholengemeenschap WereDi, gebouw 
Havo/Vwo.

Aanwezig zijn de bestuursleden:
Dhr. Ben Mondelaers, dhr. Adriaan Staals, Mevr. Dammie Janssen, Mevr. Hilde Rath en 
Mevr. Elly Thijssen.
Afwezig zijn de bestuursleden:
Dhr. Teus van Vulpen en Dhr. Jos van Grootel.

Volgens de presentielijst zijn aanwezig: 124 stemgerechtigde leden. Er zijn 6 stemmachtigingen afgegeven.

(Verlaat binnengekomen zijn negen leden, hetgeen betekent dat 135 stemgerechtigde leden aanwezig zijn.)

1. Opening door de voorzitter.
De voorzitter opent de vergadering en heet alle ereleden, leden van verdienste en leden van de VGC hartelijk welkom.

In het afgelopen jaar zijn onze gewaardeerde leden Ad Bertens, Ger de Natris en Jan Zwarthoed overleden.
Ter nagedachtenis wordt door alle aanwezigen een moment van stilte in acht genomen.

De voorzitter vraagt de leden om in te stemmen met de goedkeuring van de notulen van deze vergadering vóór de Algemene Leden Vergadering van 
2014. De goedkeuring zal worden gevraagd aan tenminste twee leden van de Valkenswaardse Golfclub die namens de VGC leden de notulen zullen 
beoordelen en goedkeuren. Dit kan van belang zijn indien de vergadering vanavond akkoord gaat met de verdere voorbereiding van de plannen voor 
de vervangende baan.
De Algemene Ledenvergadering gaat akkoord met dit verzoek.
Dhr. Flor Potters en dhr. John den Aantrekker stellen zich hiervoor beschikbaar.
Dhr. Flor Potters merkt in dit verband op dat hiervoor wél een ALV bijeenroeping vereist is waarbij het bestuur en tenminste 2 leden aanwezig dienen te 
zijn.

De heren Pim Broos en Jos Hoens zijn bereid gevonden, indien dat tijdens deze vergadering nodig mocht zijn, het aantal stemmen te tellen.

Door de wijziging van de agendapunten, waarvan alle leden bericht kregen toegezonden, komt de nummering van de betreffende bijlagen niet meer 
overeen.

Van 40 leden is een bericht ontvangen dat zij verhinderd zijn deze vergadering bij te wonen.

2. Notulenbespreking ALV d.d. 18 april 2012.
Pag. 3 punt. 11:
Dhr. Hein van Tongeren is van mening dat de voorgestelde wijziging die betrekking heeft op greenfeeën bij VGC door slapende leden niet werd 
goedgekeurd.
Het bestuur heeft tijdens de vorige Algemene Ledenvergadering toegezegd dat zij daartoe een aanvullende regeling zal overwegen.
Deze aanvulling is in augustus 2012 aan de (destijds) slapende leden bekend gemaakt en is ter goedkeuring tijdens deze Algemene Ledenvergadering 
toegevoegd aan het Huishoudelijk Reglement (agendapunt 16). Dhr. van Tongeren heeft vrede met deze uitleg.
De notulen worden onveranderd goedgekeurd.

3. Ingekomen stukken.
Dhr. Hans Raaijmakers:
Dhr. Raaijmakers stelt voor om de houten panelen die tijdens de bouw van het clubhuis aan de voorzijde werden geplaatst te vervangen door glas. 
E.e.a. om te zorgen voor een ruim uitzicht over de fairway en greens van hole 1, 2, en 9.

Mevr. Gea Bloemen:
Mevr. Bloemen heeft een drietal vragen over de fraudegevoeligheid van het betaalsysteem in het clubhuis.

Beide ingekomen stukken zullen worden behandeld tijdens agendapunt 16.

4. Verslag van het bestuur over 2012.
Het verslag van het bestuur geeft geen aanleiding tot vragen en/of opmerkingen.

5. Commissieverslagen over 2012.
Dhr. Hein van Tongeren merkt op dat in het verslag van de Ledenadministratie gesproken wordt over een vergrijzing van het ledenbestand, terwijl 
inmiddels 30 jeugdleden deel uitmaken van het bestand.
Verder geven de verslagen geen aanleiding tot vragen en/of opmerkingen.

6. Financieel verslag VGC over 2012.
Alle leden hebben het financiële verslag toegezonden gekregen.
Dhr. Hein van Tongeren vraagt of de geschatte kosten voor 2013 niet overschat zijn.
De penningmeester legt uit dat dit een gevolg is van een opgelopen achterstand in de planning voor de vervangende baan.
Dhr. Hein van Tongeren vraagt uitleg omtrent de dotatie 2011-2012.
De dotatie in 2011 bedroeg € 7.500,00   (375 leden x € 20,00)
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De werkelijk betaalde kosten voor de vervangende baan bedroegen in 2011 € 15.247,00
De werkelijk betaalde kosten voor de vervangende baan bedroegen in 2012 € 26.075,00
De geraamde kosten waren volgens het meerjarenbeleidsplan € 37.000,00. 
Tot nu toe is dus € 4.322,00 meer uitgegeven.
In het meerjarenbeleidsplan staat dat we de contributie vanaf 2011 3 jaar lang met € 20,00 gaan verhogen, en dat daarna een forsere verhoging zal 
plaatsvinden.
Omdat we met de ontwikkeling van de vervangende baan 1 jaar achterstand hebben opgelopen, is in overleg met de Werkgroep Baanuitbreiding 
afgesproken de contributie voor 2014 met € 20,00 te verhogen en in latere jaren een forsere verhoging door te voeren.
Deze verhogingen zijn dus geheel conform het meerjaren beleidsplan.
Dhr. Flor Potters verwacht dat de voorbereidingskosten in 2015 fors omhoog zullen gaan en vraagt om hiervoor meer te reserveren.
Dhr. Henk Gerris vraagt naar de consequenties van een en ander voor de contributie.
Hierop wordt teruggekomen bij de behandeling van agendapunt 14.
Over de verlies- en winstrekening alsmede over de toelichting daarop zijn geen vragen en/of opmerkingen.

7. Verslag van de kascommissie over 2012.
Dhr. John den Aantrekker en dhr. Fer Koehorst laten weten dat de financiële administratie op een voortreffelijke wijze is georganiseerd en 
complimenteren daarvoor onze penningmeester 
dhr. Adriaan Staals.
De kascontrolecommissie is van mening dat de penningmeester en daarmede het bestuur in zijn geheel decharge verleend kan worden over het 
gevoerde financiële beleid van de VGC in 2012.
De Algemene Ledenvergadering gaat akkoord met het voorstel van de kascontrolecommissie.

8. Besluit over het financieel verslag 2012.
Het financiële verslag over 2012 wordt met grote meerderheid van stemmen goedgekeurd.

9. Benoeming van de kascommissie voor 2013.
Dhr. John den Aantrekker is aftredend als lid van de kascontrolecommissie.
Dhr. Fer Koehorst heeft laten weten dat hij zich beschikbaar stelt voor de kascontrolecommissie van het boekjaar 2013.
Dhr. Jos Baudewijns stelt zich beschikbaar als lid van de kascontrolecommissie van het boekjaar 2013.
De kascontrolecommissie 2013 zal bestaan uit dhr. Fer Koehorst en dhr. Jos Baudewijns.

10. Begroting 2014.
Dhr. Wim van Dam vraagt of overwogen kan worden om het entreegeld voor nieuwe leden verhoogd kan worden.
Voor het jaar 2013 en 2014 wordt dit niet verhoogd. Voor het jaar 2015 en later zal dit worden overwogen.
Dhr. Fred Vredevoort en dhr. Rob Derksen vragen hoe het contributiebedrag tot stand is gekomen.
De opbouw is als volgt:
In 2010 was de contributie € 230,00.
In 2011 is daar € 20,00 bijgekomen voor de vervangende baan ( € 250,00).
In 2012 is daar nog eens € 20,00 bijgekomen voor de vervangende baan ( € 270,00).
In 2013 is daar € 20,00 bijgekomen voor de vervangende baan plus nog eens € 25,00 indexverhoging (315,00).
In 2014 komt er nog eens € 20,00 bij voor de vervangende baan, en wordt de contributie dus € 335,00

Dhr. Hein van Tongeren vraagt waarom niet eerst de contributie wordt vastgesteld en daarna de begroting.
Statutair is bepaald dat het contributiebedrag door de Algemene Ledenvergadering wordt vastgesteld en derhalve als apart agendapunt is opgenomen. 
Als de algemene ledenvergadering wijzigingen in de begroting goedkeurt heeft dit gevolgen voor de contributie. Derhalve is het logisch eerst de 
begroting vast te stellen, en vervolgens als afgeleide hiervan over de contributiehoogte een besluit te nemen.
Dhr. Rob Derksen vraagt door wie de kosten voor de vervangende baan worden betaald.
VGC betaalt de gemaakte kosten aan de SBGV. VGC en SBGV stemmen dit met elkaar af.
Verder merkt dhr. Rob Derksen op dat het naar zijn mening logischer zou zijn dat eerst de gegevens van de SBGV worden behandeld en daarna die 
van de VGC.

11. Vaststelling van de contributie voor 2014.
Voorgesteld wordt de contributie voor 2014 vast te stellen op € 335,-- voor seniorleden.
Dhr. Hein van Tongeren vraagt naar het verschil in de contributiebedragen zoals werd voorgesteld in het beleidsplan 2010-2015.
E.e.a. is het gevolg van de vertraging die is opgetreden in de voorbereidingen voor de vervangende baan. 
De Algemene Ledenvergadering gaat met grote meerderheid akkoord met het voorgestelde contributiebedrag.

12. Informatie vanuit de Stichting Bevordering Golfsport.
Dhr. Theo Vos informeert de aanwezigen over de financiële voordelen voor de leden als gevolg van de oprichting van de stichting SBGV in 2006. Elk 
VGC-lid heeft hierdoor een contributie voordeel van € 20,--tot € 30,-- per jaar
Dhr. Hein van Tongeren vraagt hoe de WOZ wordt bepaald. 
De waarde wordt bepaald op basis van aanschafkosten/ herbouwkosten aangezien het clubhuis valt onder de term super onrendabele objecten.
Dhr. Flor Potters vraagt naar het juiste bedrag: 385.700 of 375.000.  Dit betreft de waarde van clubhuis nl 385.700. De 375000 betreft de schuld van de 
stichting aan de VGC.

13. Stichting Vereniging en Recht.
De Valkenswaardse Golfclub heeft zich in het verleden aangemeld bij de Stichting Vereniging en Recht.
De Stichting Vereniging en Recht biedt aan verenigingen en stichtingen de mogelijkheid een bestuurlijke scan te laten uitvoeren.
De Valkenswaardse Golfclub heeft van deze mogelijkheid gebruik gemaakt hetgeen heeft geresulteerd in een toekenning van het predicaat “Goed 
Bestuurd”. 
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De Algemene Ledenvergadering ontvangt deze mededeling met applaus.
Door de Stichting Vereniging en Recht zijn een aantal aanbevelingen gedaan. Deze aanbevelingen hebben echter een toekenning van het certificaat 
niet in de weg gestaan.
De aanbevelingen hebben vooral betrekking op de veiligheid m.n. voor onze leden en de leden die voor de vereniging vrijwilligerswerk uitvoeren.
De voorzitter vraagt aan de aanwezigen om zich te melden bij het secretariaat voor een scholing EHBO en/of AED hulpverlener. Het zal in de nabije 
toekomst verplicht worden om tijdens evenementen (wedstrijden) te zorgen voor de aanwezigheid van enkele hulpverleners.

14. Toelichting stand van zaken vervangende baan en instemming vervolgtraject.
De Werkgroep Baanuitbreiding, in zijn huidige samenstelling bestaande uit de heren Cor Smulders, Ton Friesen, Theo Vos, Frank Smulders en Ben 
Mondelaers hebben zich vanaf 2010 ingezet om voor de VGC een permanent bespeelbaar 9-holes circuit te kunnen realiseren.
Dhr. Cor Smulders, voorzitter van de werkgroep, licht aan de hand van een PowerPoint presentatie de stand van zaken over de plannen voor de 
vervangende baan toe. Hij gaat uitgebreid in op wat er sinds 2010, en dan vooral het afgelopen jaar, gebeurd is en wat dat in de verdere ontwikkeling 
van de plannen betekent. Verder wordt het scenario geschetst wat ons de komende tijd nog te wachten staat en hoe er dat wat betreft de planning 
uitziet. Aan het einde van de presentatie is er gelegenheid tot het stellen van vragen waarvan door onderstaande leden gebruik wordt gemaakt.
 
Dhr. Ton van Gestel vraagt of er voor de vervangende baan een omheining gepland is.
In een latere fase wordt het plan ook op dit punt verder uitgewerkt. Gedacht wordt aan een vorm van natuurlijke afscheiding van de rest van het 
gebied.
Dhr. Henk Gerris vraagt of het openbaar fietspad onze plannen in de weg zal staan.
Hierbij worden geen problemen voorzien. De golfbaanarchitect heeft in zijn plannen al rekening gehouden met het toekomstige fietspad.
Dhr. Flor Potters spreekt zijn waardering uit voor het werk dat door de werkgroep is verzet.
Dhr. Hein van Tongeren vraagt of er een plan B is.
Er wordt niet uitgegaan van een plan B.
Dhr. Jan van Hoek vraagt naar het benodigde aantal leden op het moment dat de vervangende baan een feit zal zijn.
In de berekeningen is uitgegaan van 600 seniorleden in 2019.
Dhr. Jan Jansen wil in overweging geven om de entreegelden voor nieuwe leden te verhogen.
Dhr. Han Arends vraagt waar de gronden voor compensatie gepland zijn.
De gemeente Valkenswaard zoekt hiervoor nog naar geschikte gronden.
Dhr. Harrie Baars vraagt of wij de garantie krijgen dat we tot 2016 de huidige 9 holes behouden.
We behouden tot die tijd zeker onze huidige 9 holes, maar de overige sporten op het sportpark zullen steeds meer behoefte krijgen aan 
kunstgrasvelden.
Dhr. Wim van Gennip vraagt of de geplande ontwikkelingen kunnen worden tegengehouden.
In het kader van de planologische procedure blijft die mogelijkheid aanwezig.
Dhr. Jan Kornelius vraagt de leden om kritisch toe te zien op de uitgaven die door het bestuur van de VGC worden gedaan. Hij wijst op de recente 
uitgaven: herinrichting van de huiskamer, de aanpassing van de damestoiletgroep, de aanpassing van het ventilatiesysteem en de aanschaf van een 
beamerscherm.
Dhr. Frans Goevaers vraagt om rekening te houden met de speelmogelijkheid voor eigen leden die wel eens in het gedrang zou kunnen komen indien 
meer greenfeeërs worden toegelaten.
Dhr. Henk Gerris vraagt of in de exploitatieopzet rekening is gehouden met het onderhoud van de baan.
In de exploitatieopzet is rekening gehouden met het onderhoud van de baan.
Mevr. Lya Landman geeft in overweging om na realisering van de vervangende baan het clubhuis vaker open te stellen voor de leden.
Mevr. Mien Flik wil namens de 80-plussers het bestuur en de werkgroep bedanken voor hun vele werk.
Een van aanwezige leden vraagt op welke wijze de investering voor de nieuwe baan tot stand komt.
Voor de nieuwe baan kan tot 70% worden geleend. De waarde van het clubhuis zal kunnen dienen als onderpand voor de lening die moet worden 
afgesloten voor de resterende 30%.
Tevens wordt de vraag gesteld of het een idee is om nu al te starten met participatie(s) door de leden van de VGC.
Dit is één van de ideeën waarover de Werkgroep Baanuitbreiding haar gedachten zal laten gaan.

Aan de aanwezige leden wordt gevraagd of zij kunnen instemmen met de plannen zoals die zijn gepresenteerd.
De plannen worden unaniem goedgekeurd door de Algemene Ledenvergadering.

15. Wijziging Huishoudelijk Reglement.
Artikel 2:
Toegevoegd wordt:
Slapende leden die de intentie hebben weer actief lid te willen worden kunnen een verzoek indienen bij het secretariaat om gedurende één maand 
gratis gebruik te maken van onze oefenfaciliteiten en tweemaal in die maand een golfronde op onze baan te lopen. Ná drie maanden kan men 
nogmaals een dergelijk verzoek indienen.
Artikel 11, lid 2:
Vervangen door:
Bezoekers worden slechts toegelaten indien zij zijn uitgenodigd  door een actief lid van de Valkenswaardse Golfclub.
Voor het gebruik van de golfbaan en de oefenfaciliteiten is een vergoeding (fee) verschuldigd, waarvan de hoogte wordt vastgesteld bij bestuursbesluit. 
Voor gebruik van de golfbaan dient de bezoeker in het bezit te zijn van het bewijs “Golfbaanpermissie”.
Het lid dat de bezoeker heeft geïnviteerd:
- zorgt dat het verschuldigde bedrag wordt voldaan;
- begeleidt de bezoeker tijdens zijn/haar gehele verblijf;
- is verantwoordelijk voor de veiligheid op het golfcomplex.
Artikel 13, lid 1:
“In het vademecum” vervangen door: “ op de website”.
Artikel 14, lid 1:
Toegevoegd wordt:
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De documenten worden ook gepubliceerd op het ledendeel van de website van de Valkenswaardse Golfclub.
Artikel 14, lid 2:
Vervangen door:
De notulen van een ledenvergadering worden per e-mail aan de leden toegezonden. Indien een lid geen e-mailadres bezit zullen de notulen per post 
worden toegezonden.
Artikel 14, lid 3.
Dit artikel vervalt.

Dhr. Wim van Dam vraagt of het verstandig is om ook juniorleden in de gelegenheid te stellen om gasten te introduceren, met het oog op de 
veiligheidsrisico’s.
Gezien het streven om meer jeugdigen te interesseren voor de golfsport kan deze groep hiervan niet worden uitgesloten.

De Algemene Ledenvergadering gaat akkoord met de voorgestelde wijzigingen.

16. Mededelingen van het bestuur.
- Ingekomen brief van dhr. Hans Raaijmakers:
De inhoud van deze brief wordt door de voorzitter voorgelezen.
Het bestuur erkent de belemmering van het vrije uitzicht.
Met het oog op toekomst en derhalve een andere routing van het parcours zal een verandering op dit moment niet verstandig zijn.
Wanneer onverhoopt de plannen voor de vervangende baan niet doorgaan, zal opnieuw bekeken worden of er ruimte is om vrije uitkijk vanuit het 
clubhuis te realiseren.

- Ingekomen brief van mevr. Gea Bloemen:
De inhoud van deze brief wordt door de voorzitter voorgelezen.
Het bestuur heeft in het verleden vaker melding van onregelmatigheden in het DMS-systeem ontvangen. Reproductie van deze onregelmatigheden 
was echter niet mogelijk en derhalve werden deze onregelmatigheden manueel gecorrigeerd.
Het voorval d.d. 24 maart 2013 waarvan nu melding wordt gemaakt kon wel worden gereproduceerd door de werkgroep IT (i.c. Peter Maathuis en Rob 
Derksen).
Op verzoek van het bestuur heeft Peter Maathuis namens het bestuur een felle brief verzonden aan Delcom. Dit heeft geresulteerd in de toezegging 
van Delcom d.d. 7 mei 2013 dat het systeem van een nieuwe softwareversie zal worden voorzien, waardoor de fouten zoals die nu voorkomen tot het 
verleden zullen behoren.
Vandaag, 16 mei 2013, is van Delcom het bericht ontvangen dat zij voor de installatie van de nieuwe versie nog 1 á 2 weken tijd nodig hebben.
De voorzitter verzoekt de leden om de transactiebewijzen die zij ontvangen, goed te controleren en wanneer nodig onregelmatigheden te melden bij de 
voorzitter van de paviljoencommissie en/of het bestuur.

- Het bestuur heeft het plan opgevat om te starten met het benaderen van toekomstige leden en hiervan een lijst op te stellen. Zodoende komt er zicht 
op het ledenaantal voor de toekomst.
Tevens zal een commissie  ”Verwelkoming Nieuwe Leden” worden ingesteld. Deze commissie zal gevraagd worden zich in te zetten voor een warm 
onthaal van onze nieuwe leden en tevens om zich in te zetten voor de benadering van potentiële leden die te kennen geven lid te willen worden op het 
moment dat onze vervangende baan een feit wordt.

- Het huidige contract met GreeFree loopt af op 1 juni a.s.
Op dat moment wordt het nieuwe contract afgesloten dat zal gelden van 1.6.2013 – 1.6.2014. Een extra voordeel als onderdeel van dit nieuwe 
contract: de beperking van een maximum aantal aanmeldingen van 100 vervalt.
Wim van Gennip onderhandelt met GreeFree over de technische voorzieningen op onze website die dat met zich meebrengt.

- De voorzitter vraagt alle leden om, indien zij vragen hebben over baanaangelegenheden, hiervoor niet de leden van het bestuur van de Stichting 
Bevordering Golfsport te benaderen, maar zich te richten tot de baancommissie VGC en/of de portefeuillehouder van het bestuur VGC.

- De voorzitter deelt mede dat op zondag 2 juni van 14.00 – 17.00 uur de Open Dag VGC zal plaatsvinden. Aan alle leden het verzoek hier ruime 
bekendheid aan te geven.

17. Bestuurssamenstelling.
Dhr. Jos van Grootel, mevr. Hilde Rath en dhr. Ben Mondelaers zijn aftredend volgens het rooster. Zij stellen zich allen herkiesbaar.
De Algemene Ledenvergadering gaat akkoord met de herbenoeming.

18. Rondvraag.
Dhr. Eddy Kox complimenteert het bestuur voor de ALV-shot zoals die aan alle leden werd gepresenteerd voor deze Algemene Ledenvergadering.
Hij roept bij deze geïnteresseerden op die hun kunstwerken beschikbaar willen stellen voor een expositie in ons clubhuis.
Dion van Weegberg vraagt of het mogelijk is om op de website een duidelijke uiteenzetting aan de leden te geven hoe het inschrijfgeld voor 
wedstrijden moet worden betaald en op welke manier het wordt afgeschreven van ieders clubkaart.

19. Sluiting.
De voorzitter bedankt speciaal de vrijwilligers die op deze avond de extra werkzaamheden hebben verricht die het gevolg waren van het feit dat de 
vergadering werd gehouden in de aula van de Scholengemeenschap WereDi in plaats van in ons eigen clubhuis.
Graag wil de voorzitter ook de kascommissie bedanken, alsmede de barcommissie voor de extra werkzaamheden op deze avond.
Alle aanwezigen worden hartelijk bedankt voor hun inbreng tijdens deze Algemene Ledenvergadering.
De voorzitter sluit de vergadering om 22.30 uur.
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Op bezoek bij Mien Flik
Als ik Mien bel voor een afspraak om bij haar op
bezoek te komen, probeert ze mij af te wimpelen.
“Ben Thijssen heeft toch al over mij geschreven...”
Uiteindelijk stemt ze schoorvoetend toe. Naderhand
hoor ik van Ben dat hij op haar vraag “Moet ik met
die mevrouw Bloemen praten?” tegen haar zei: “Ja,
dat moet!” Ik heb Mien Flik altijd een markant figuur
gevonden en dat idee is dus al bevestigd voor ons
gesprek begint.
 

Mien en haar man,
Roel, wonen tegen-
over Were Di aan de
Merendreef in een
villa met een ruime,
lommerrijke tuin. We
lopen door de enor-
me woonkamer met
vide en prominent
aanwezige open haard
de tuin in. Het is echt
een familiekamer,

een beetje rommelig, maar vooral gezellig en knus,
ondanks zijn hoogte en grootte. Je wilt er meteen
gaan zitten…open haardje aan…glaasje wijn erbij…”-
Die lamp is nog van mijn vader geweest, maar daar
komen we niet meer bij en die grote trekpop is een
Sinterklaassurprise van jaren geleden…”, vertelt
Mien met een blik naar het hoge plafond.
In de zijtuin legt Roel de laatste hand aan het zomer
zwembad. “Het water moet nu eerst door de zon
opgewarmd worden en dan kan ik na het golfen een
duik nemen.” vertelt Mien. “Nee, Roel golft niet. Hij
is een padvinder. Die braadt kip aan het spit, wan-
delt en fietst, plukt bramen en kan fikkies stoken...
Maar hij heeft geen enkel gevoel voor de bal.” Mien
toont mij haar oefenballetje, door Ad Bertens voor
haar gemaakt. De golfbal zit aan een touw vast zodat
als Mien hem slaat, hij niet verder kan dan het eind
van het touw.
Dan strijken we neer in de keuken met, ja, ik zie
het goed, een koppeltje vliegtuigstoelen, echt vin-
tage, dus mét asbakje. “Dat zit zo lekker om tv te
kijken” aldus Mien. Tijdens ons gesprek horen we
de medebewoners (in de proviandkast) piepen en
tjilpen.
 
Mien werd op 14 juli 1930 geboren in Eindhoven in
een zeer muzikale familie. Ze is de oudste van 5
kinderen. In 1928 waren haar ouders uit Rotterdam
verhuisd naar Eindhoven, waar haar vader bij Philips
kwam te werken.
Muziek werd Mien met de paplepel ingegoten. Ze
speelt (nog steeds) piano en koos al vroeg voor jazz
en populaire muziek. In The Mulligan Band speelde
ze de grote trom.
 
In januari 1040 moest Miens vader voor Philips naar
Argentinië. Toen de oorlog “toch nog uitbrak, kon
hij niet meer terug. Toen heeft Meneer de Graaff,
hij zat in de contraspionage voor Philips, geregeld
dat mijn moeder en wij kinderen begin ’42 via
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Spanje naar Argentinië gingen. Daarna moest het
hele gezin in opdracht van de Philips-leiding naar
New York verhuizen. Maar, omdat Argentinië pro-
Duits was, was het gezin niet welkom in Amerika.
Zodoende streken ze neer in Canada. Ze woonden
in de buurt van Montreal, maar moesten ieder half
jaar verhuizen naar weer een ander gemeubileerd
huis.
“In Canada zat ook de koninklijke familie. Ik ben
“hysterisch koningsgezind, en ik vond het vréselijk
toen de koninklijke familie uit Nederland vluchtte
toen de oorlog uitbrak”, zegt Mien. En dan toont
Mien mij haar verzameling 'Koninklijke familie': een
kast zo propvol dat de glazen plank het begeven
heeft. “Als ik er niet meer ben, zal het wel allemaal
naar een Oranje Vereniging gaan.”
 
Na de bevrijding keerde Miens vader naar Eindhoven
terug, en een jaar later, in '46, haar moeder met de
kinderen. “Dat was met een boot vol Duitse krijgs-
gevangenen, maar ook Engelse 'war brides' met
kleine kinderen. Die war brides keerden terug naar
Engeland omdat ze in de VS en Canada niet konden
aarden. Dat vond mijn moeder zo tragisch.”
Mien was bijna 20 toen ze slaagde voor haar eind-
examen. Ze vertrok naar Amsterdam, niet om in
navolging van vele
familieleden, naar
het conservatorium
te gaan, maar om
Spaans te studeren.
Een perfecte Spaan-
se uitspraak had ze
al. Want Mien had op
12-jarige leeftijd het
Spaans van de straat
geleerd (dus vooral
scheldwoorden) toen
haar moeder in de
oorlog met 4 kinde-
ren naar Spanje reis-
den op doorreis naar
Argentinië. Na het
behalen van handelscorrespondentie Spaans en
typediploma, keerde ze terug uit Amsterdam naar
Eindhoven. Uiteraard kwam zij bij Philips te werken;
op de afdeling 'electro akoestiek'. “Het was een soort
propaganda afdeling en daar vertaalde ik een krant
van het Engels naar het Spaans. We noemden het
de 'ela grafico'. Alles qua geluid: cinema, magneto-
foons, recorders en versterkers, ook geluidszuilen.
Het was op deze afdeling dat Mien haar ‘andere
naam’ kreeg: ‘Mop’.
In die tijd waren tennis en hockeyde sporten die
Mien beoefende. Ze was lid van de Eindhovense
Lawn Tennis Vereniging en daar ontmoette ze haar
man Roel. Ze trouwden na anderhalf jaar en betrok-
ken het mooie nieuwe appartement van Roel. Daar
werden de twee oudste kinderen geboren. “Ik
rookte, at zoute drop en dronk koffie. Maar zodra ik
zwanger was, smaakte dat niet meer.”
In '63 kwam het gezin Flik in V'waard te wonen, in
de Van de Venstraat.” En daar werden onze twee
jongste kinderen geboren.” Mien en Roel stortten
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zich in het verenigingsleven, o.a. de Gele Rijders
Carnavalsverveniging. “Roel was de fotograaf van
de vereniging.”
Mien vertelt ook over haar drie 'pleegkinderen':
kinderen van haar hartsvriendin die op 36-jarige
leeftijd overleed. “Die drie kinderen en hun vader
hebben een klein jaar bij ons gewoond…en dat ging
allemaal…” Eén van die pleegkinderen woont in
Waalre met haar partner, Arie van Kesteren, onze
steun en toeverlaat. Onze andere kinderen wonen
wat verder weg. “We hebben nu 6 kleinkinderen in
alle leeftijden en alle kleuren,” vertelt Mien terwijl
we naar de familiefoto’s in de entree kijken.
“Dit huis aan de Merendreef hebben we zelf laten
bouwen. Roel wilde een open haard waar we met
de familie omheen konden zitten. Het huis is nog
steeds zoals toen. Wij zijn de enigen in deze straat
die nog dezelfde keuken hebben, en nooit iets
hebben verbouwd!”
 
En dan golf: “ik was 62 toen ik als één van de
eerste, lid werd van VGC. Ik hoorde van de nieuwe
golfbaan van hockeyvrienden. Daarvóór speelde ik
met een vriendin in België maar dat was een heel
gedoe. Hier kan ik zo op de fiets naartoe. Nu heb ik
playing handicap 24. Dat was vroeger 18. Ik speel
altijd op dinsdagmiddag, soms op donderdag en
twee uurtjes op....nee, niet verklappen! Dat zijn de
rustige uurtjes en dat weet niemand. Als je dat
opschrijft, komt iedereen dan spelen. Dan kan ik
niet meer rustig in mijn eentje aan de gang!”
 
Als er iets te doen is in het clubhuis, dan is Mien er
altijd bij….dan zie je haar glazen opruimen. Op mijn
vraag of ze ooit bardiensten heeft gedraaid, vertelt
ze een hilarisch verhaal. “Ineens moest je een
examen doen als je achter de bar wilde helpen. Mijn
vriendin Jeannette Gruijters zei toen dat ik dat
examen maar niet moest doen omdat het erg
moeilijk was... en het zou toch wel erg pijnlijk voor
mij zijn als ik zakte.... En dus ruim ik altijd op…. En
ik heb in al die jaren nog nooit een glas laten vallen!”
(We kloppen het allebei af.)
Op haar 75e verjaardag ontvangt Mien tot haar
sprakeloze verbijstering van de DDD een oorkonde
en een speld met 'Grandmère du Golf'. “Ik moest
beloven dat ik bij elke DDD gebeurtenis de speld
duidelijk zichtbaar zou dragen.”
Ik kijk op mijn horloge en constateer dat ik Mien
bijna 2 uur aan de praat heb gehouden. Het is net
of je knopjes indrukt waar verhalen achter zitten.
“Dat is een lang verhaal…” zegt Mien telkens en dan
krijg ik min of meer de beknopte versie.
We lopen vanuit de keuken door de gezellige fami-
liekamer naar de voordeur en blijven even staan bij
de uitpuilende boekenkast. Mien houdt ook duidelijk
van lezen. Ze raadt mij een boek aan dat door een
lyceumgenoot van haar is geschreven, en ik mag
het boek lenen. Inderdaad is ‘Een Onschuldige Fa-
milie’ van Marijke Spies een prachtig verhaal, een
aanrader.
Mien is overigens een trouwe bezoekster van thea-
ter de Hofnar. Samen met haar vriendin Ria Verber-
ne is ze geregeld in de Hofnar te vinden.

“Dat wil ik nog graag zeggen: ik vind het zo jammer
dat van de ruim 150 [inmiddels 180, Red.] damesle-
den, ja, ik heb ze geteld, er maar gemiddeld 35, op
de DDD komen.” (Omdat ik bij die afwezige meer-
derheid zit, vertrek ik toch met een klein schuldge-
voel.)
 
Gea Bloemen

- 17 -



 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 

Alwako Installaties bv 
 

Dragonder 27 Valkenswaard Tel. 040-2040601 Alwako@alwako.nl 
Centrale verwarming Sanitairtechniek Luchtbehandeling Service & onderhoud 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

   Alwako Baderie bv 
 
Hazestraat  51 Valkenswaard Tel. 040-2048624 Baderie@alwako.nl 
Sanitair Tegels Electriciteit Luxe badkamers 

- 18 -



Leden enthousiast over de nieuwe vervangende golfbaan!
Tijdens de laatste Algemene ledenvergadering op 16 mei jl. is door de werkgroep baanuitbreiding ver-
antwoording afgelegd over wat we hebben bereikt, hoe we dat bereikt hebben, en hoe we de komende
tijd verder gaan. Vele leden waren aanwezig om persoonlijk te horen hoe de zaken er voorstaan. Na een
uitgebreide presentatie door de werkgroep stemde de ledenvergadering unaniem in met het plan en de
behaalde resultaten tot nu toe en met de aanpak in de volgende fase. Nog even de belangrijkste feiten
op een rij:
· we krijgen een permanent bespeelbare 9 holes golfbaan;
· alles nog steeds binnen de financiële kaders van het beleidsplan 2010 – 2015;
· provincie en gemeente ondersteunen het plan;
· de grondeigenaren willen met ons in zee. 
 

 
Bovenstaande afbeelding van het routeplan heeft een voorlopig karakter en wordt later verder uitgewerkt
en gedetailleerd. Het voorlopige routeplan (over 2 x 9 =18 holes) is gebaseerd op een lengte van 5.380
meter (2.720 + 2.660 meter) en omvat 5 holes par 5, 7 holes par 4 en 6 holes par 3. Dus samengevat
een par 71 baan.
 
Door de instemming van de leden op 16 mei jl. zijn ook de financiële middelen die nodig zijn voor de
volgende fase vrijgemaakt.
Het meest cruciale in de volgende fase is het doorlopen van de planologische procedure. Hiervoor gaan
wij als werkgroep een bestemmingsplan opstellen, waarbij de gemeente als bevoegd gezag in een der-
gelijke procedure de formele kant van publicatie en besluitvorming verzorgd. En natuurlijk zullen wij als
werkgroep ons best doen om de diverse belangengroeperingen en omwonenden tijdig te informeren en
te betrekken bij het verloop van de procedure.
In overleg met de gemeente gaan wij de komende maanden het (bos) compensatieplan zowel inhoudelijk
als financieel verder vorm geven. Dit compensatieplan zal uiteindelijk de goedkeuring moeten hebben
van de gemeenteraad.
Ook niet onbelangrijk in het geheel is de financiering van de toekomstige aanleg van de baan. Inmiddels
hebben wij als werkgroep de eerste oriënterende gesprekken gevoerd met de bank. Wat we dagelijks om
ons heen zien, hoe lastig het is om financiering te krijgen, zal voor ons niet anders zijn. De bank verlangd
van ons een degelijk onderbouwd ondernemingsplan als basis voor vervolgstappen. Met ondersteuning
van een door de NGF aanbevolen adviseur zijn wij begonnen met het opstellen van een ondernemingsplan.
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Zoals u ziet ligt er de komende tijd nog genoeg op het bordje van de werkgroep. Alles met het doel voor
ogen om naar de huidige planning in 2016 te kunnen golfen op de nieuwe baan.
 
Met het onderwerp ‘nieuwe baan’ zullen wij de komende tijd ook vaker naar buiten treden als wij iets te
melden hebben. Naast datgene wat er over onze plannen via publicaties in de krant verschijnt, hebben
wij als werkgroep het initiatief genomen om op de website van onze vereniging regelmatig over de
voortgang te gaan publiceren. Binnenkort zult u op het ledendeel van de site naar deze informatie ver-
wezen worden.
Verder willen wij ook benadrukken dat, mochten er vragen of onduidelijkheden zijn over het proces of
anderszins, wij altijd bereid zijn daarover ook individueel met leden te spreken.
 
De werkgroep baanuitbreiding,
 
Cor Smulders, voorzitter 

by Geldens & de Veer

VALKENSWAARD / LOMMEL
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Watwasser
Mijn eerste wedstrijd dit jaar was het “alle leden
toernooi”. Vroeger was dat een wedstrijd die naar
mijn idee altijd erg druk was, maar deze keer slechts
28 personen. Waar lag dat nu aan? Was het nog
steeds te koud? Heeft men moeite met inschrijven
via de computer? Ik vond het heel jammer want het
is toch een prima gelegenheid voor nieuwe ontmoe-
tingen. Ik heb in ieder geval twee leden leren ken-
nen, ook al speelde ik niet in hun flight. Cor en
Peter van Hoof gaven gul een rondje op de ken-
nismaking en dat helpt bij mij in ieder geval heel
erg….
Laat ik nu ook in de prijzen vallen! En hoewel dat
niets vermeldenswaardigs is, moet ik toch even bij
het soort prijs stil staan: ik kreeg een tegoedbon
die ik kon besteden aan uitgaven aan onze eigen
bar. Ik vind dit een heel goed idee, zo heeft de club
er ook iets aan! Hulde aan de bedenker.
Hoe schrijf je de verleden tijd van “golfen”? Deze
vraag hield enkele bezoekers aan onze bar bezig en
men kwam niet tot een oplossing. Ik wist het (o,
schande!) ook niet, maar daarvoor heb ik een vriend,
Karel genaamd, de echtgenoot van Eva Verbeek. 
Om jullie allemaal wat wijzer te maken, is hier de
oplossing: als de stam van een zwak werkwoord
eindigt op een van de medeklinkers van het “kof-
schip”, dan krijgt de verleden tijd –te en het voltooid
deelwoord –t, dus het is: “ ik golfte gisteren” en “ik
heb gegolft”. Maar zelfs in het “Golfjournaal” stond
in de laatste aflevering: “zij had toch niet slecht
gegolfd”.

Mijn trolley ging kapot en omdat ik echt niet wist
hoe ik hem moest maken, klampte ik Toon Wijnen 
aan. Toon is een heel handig baasje en mijn pro-
bleem had hij rap opgelost. Ik blij naar zijn huis om
mijn kar op te halen en ik trof daar Toon aan die
bezig was in een bestelbus. Tot mijn grote verbazing
en nog grotere bewondering had Toon die bus he-
lemaal alleen omgebouwd tot een camper die er
wezen mocht. Alles zit er op, aan en in, en het is
nog een mooi ding geworden ook. Ik heb daar groot
respect voor, Toon!
Maarten Ingelse kwam na een wedstrijd van de
VVMM naar me toe en zei: ”Nou heb ik wat voor je
watwasser”. Nu moet je weten dat ik hem even
tevoren de poedel had uitgereikt. Wat ik niet wist,
was, dat hij die poedel een week eerder óók al had
gescoord. En wat meldde Maarten me? ”Vandaag
heb ik me substantieel verbeterd want ik heb van-
daag 12 stablefort-punten méér gescoord dan vori-
ge week!” Schitterende zelfspot, Maarten!
De VVMM had weer een reden tot feesten: ze mocht
de 35.000-ste deelnemer begroeten in de persoon
van Frans de Kinderen. Zoals gebruikelijk werd
hij toegezongen en kreeg hij een cadeautje, dit keer
(omdat we toch een slager in huis hadden in verband
met de Carpe Diem-wedstrijd) bestond dat cadeau-
tje uit een aantal worsten die zo geplooid waren dat
ze de cijfers 35.000 vormden. Omdat Frans een erg
sociaal figuur is rekenden we er op dat we allemaal
wel een stuk zouden krijgen maar niks hoor: hij
heeft ’s avonds op een of ander feestje met zijn
worsten de getapte jongen uitgehangen…….. Min-
puntje Frans, maar even goed: proficiat!!
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En of het nu op diezelfde dag was of niet: er ge-
beurde een (klein) ongeluk. Onze bekende en ge-
liefde coureur Anton Seuntjens wist het klaar te
spelen om met zijn scootmobiel om te vallen. Dat
was eerst even schrikken maar die schrik verdween
al vlug toen Anton zelf mededeelde: ”God, wat ben
ik toch lomp!” Pas toen durfde iedereen te lachen…
 
Ons clubgebouw heeft van tijd tot tijd een nieuw
verfje nodig en gezien zijn faam als uitstekend
schilder werd aan Henk Heesakkers gevraagd dit
karwei op zich te nemen. Dat heeft hij gedaan, maar
wat was dat een monsterklus: hij heeft er ongeveer
drie weken (bijna) continu aan gewerkt en het re-
sultaat is gewoon prachtig. En petje af voor zijn
fysieke conditie: zo’n werk is eigenlijk niet te doen
voor een 75-jarige, maar hij deed het! Om een in-
druk te krijgen van zijn prestatie: ga maar eens
kijken wat voor toeren hij moest verrichten aan de
kant van de ingang naar de lockerruimte….
Over onze grandmère du golf en glazenophaalster
Mien Flik kun je zeggen: ”Mien Flik: never a dull
moment”. Ze slaagt er steeds weer in op een of
andere manier ongewild (?) de aandacht te trekken.
Zo ook op een zaterdagmiddag in april. Mien loopt
negen holes en wordt aangesproken door een me-
neer met een fototoestel met de vraag of hij haar
mocht fotograferen. Bleek die meneer te handelen
in opdracht van het gemeentebestuur om de sport-
momenten van Valkenswaard in beeld te brengen.
Mien zocht wanhopig naar andere kandidaten hier-
voor, maar die waren er niet en die meneer wilde

per sé Mien. Nu vraag ik me af: Was het Miens
zwoele Garbo-look die meneer ertoe bracht zo
volhardend te zijn of spelen er door haar geregis-
seerde duistere krachten? Ik ben benieuwd wat er
over enige tijd gepubliceerd zal worden.
Even een opsteker voor degenen die onze nieuwe
baan moeten realiseren. Uit Golfjournaal nummer 2
mei/juni 2013 pag.81: over golfbaan Riel: ”De
milieubeweging heeft de aanleg jarenlang tegenge-
houden. Er is geprocedeerd tot aan de hoogste
rechter. Nu het er ligt betuigen de actievoerders
spijt. Ze hebben het gebied zelfs opgenomen in hun
wandeltochten. De natuur is hier de grote winnaar
zeg ik maar.” Tot zover dit citaat. Ik hoop wel dat
we in ons geval niet moeten wachten tot de hoogste
rechter heeft besloten…
16 mei 2013: startmoment voor een voorspoedige
aanleg van onze nieuwe baan. De ALV in Were Di
gaf unaniem toestemming om verder te gaan met
het realiseren van onze nieuwe baan. De aanwezi-
gen werden door Cor Smulders verrast met een
beschrijving van onze toekomstige baan. Zijn
commissie, de BUC (baan-uitbreidings-commissie),
heeft schitterend werk geleverd, beloond met luid
applaus na zijn verhaal. Ook het bestuur verdient
een groot compliment: nog nooit waren we zo ver
in de realisering. Dus ook voor Ben Mondelaers en
zijn bestuursleden: Chapeau!!
 
Beste mensen, dat was het weer. Tot de volgende
keer! (Hé, dat rijmt!)
 
Ben Thijssen
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